



GuardX

TEMPORARY SURFACE PROTECTION

www.guardxpro.com

GUARDX FLEECE INSTALLATION & USAGE INSTRUCTIONS POWERFUL, BREATHABLE, SURFACE PROTECTION

- GuardX is a high-performance, flexible, and breathable protective roll designed to safeguard hardwood, laminate, vinyl, and tile surfaces during construction, renovation, or restoration. With its anti-slip backing and easy-to-install format, GuardX provides reliable, professional-grade floor protection.

BEFORE YOU BEGIN

- Turn off floor heating systems before installation.
- Clean and dry the surface before laying GuardX. Ensure there is no dust, debris, or moisture underneath.
- Do not install over surfaces that have been treated with solvent-based products until they are fully cured and no longer emit vapors (follow manufacturer's guidelines).
- GuardX is not recommended for unfinished concrete.

APPLICATION GUIDELINES

- Room Temperature: Maintain ambient temperature between 10°C – 25°C (50°F – 77°F)
- Humidity: Keep relative humidity between 50% – 60%
- Sunlight: Avoid direct prolonged exposure to sunlight, which may affect adhesion.
- Overlap: Lay rolls with a minimum 10 cm (4") overlap between sheets. No tape is needed at overlaps.
- Edges: Secure start and end points with painter's tape or floor-safe adhesive tape to prevent tripping.
- Weight Limit: Avoid placing heavy furniture or machinery (over 100 kg/m²) on the roll for more than 24 hours.
- Pull Back for Inspection: For long-term use, lift and inspect periodically to ensure there is no trapped moisture or change in adhesion.

WAIT TIME FOR NEW FLOORS

- Ensure newly finished floors have fully cured before laying GuardX.
- Wait a minimum of 72 hours after the final coat (finish or adhesive) has been applied.
- Always perform a site test if unsure about curing status.

CARE & MAINTENANCE

- Reusable: Roll up and store for reuse if surface is clean and adhesive remains intact.
- Cleaning Residue: In rare cases where adhesive residue is observed, clean gently with a lukewarm damp cloth and neutral pH soap.
- Disposal: GuardX can be thermally disposed of, where local facilities allow.

IMPORTANT NOTES

- Do not leave GuardX on unfinished surfaces for more than 60 days.
- Use of GuardX outside of these guidelines may result in reduced performance and void warranty or liability.
- It is the installer's responsibility to confirm product suitability based on job site conditions.

GUARDX ROULEAU INSTRUCTIONS D'INSTALLATION ET D'UTILISATION PROTECTION DE SURFACE ROBUSTE, RESPIRANTE ET FLEXIBLE

- GuardX est un rouleau de protection de surface haute performance, respirant et flexible, conçu pour protéger les planchers en bois, stratifié, vinyle et carrelage pendant les travaux de construction, de rénovation ou de restauration. Avec son revêtement antidérapant et son installation facile, GuardX offre une protection professionnelle et fiable.

AVANT DE COMMENCER

- Éteignez le chauffage au sol avant l'installation.
- Nettoyez et séchez soigneusement la surface avant de poser GuardX. Aucune poussière, humidité ou résidu ne doit être présent sous le rouleau.
- Ne pas utiliser sur des surfaces traitées avec des produits à base de solvant tant qu'elles ne sont pas complètement sèches et qu'elles n'émettent plus de vapeurs (suivre les recommandations du fabricant).
- GuardX n'est pas recommandé pour le béton non fini.

DIRECTIVES D'APPLICATION

- Température ambiante : Maintenir entre 10°C et 25°C
- Humidité relative : Garder entre 50 % et 60 %
- Exposition au soleil : Protéger des rayons directs du soleil pendant de longues périodes.
- Chevauchement : Superposer les rouleaux avec un recouvrement minimum de 10 cm (4"). Aucun ruban requis entre les joints.
- Fixation des bords : Fixer les extrémités avec du ruban adhésif pour peinture ou un ruban sûr pour plancher afin d'éviter tout risque de chute.
- Charge maximale : Ne pas laisser d'objets lourds (plus de 100 kg/m²) sur GuardX pendant plus de 24 heures.
- Inspection régulière : Decoller le produit périodiquement pour vérifier l'adhérence et l'absence d'humidité emprisonnée.

DÉLAI D'ATTENTE POUR LES NOUVEAUX PLANCHERS

- S'assurer que les planchers récemment finis soient complètement durcis avant de poser GuardX.
- Attendre au moins 72 heures après l'application de la couche finale (de finition ou de colle).
- Toujours effectuer un test sur site si le temps de durcissement est incertain.

ENTRETIEN ET RÉUTILISATION

- Réutilisable : Enrouler et conserver si la surface est propre et que l'adhérence est maintenue.
- Nettoyage des résidus : En cas rare de résidus, nettoyer avec un chiffon humide tiède et un savon à pH neutre.
- Élimination : GuardX peut être éliminé thermiquement si les installations locales le permettent.

REMARQUES IMPORTANTES

- Ne pas laisser GuardX sur des surfaces non finies pendant plus de 60 jours consécutifs.
- L'utilisation du produit en dehors des recommandations peut réduire ses performances et annuler la garantie.
- Il est de la responsabilité de l'installateur de confirmer la compatibilité du produit avec les conditions du chantier.